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使用说明书

 半导体制冷无线充

Instruction Manual

 Thermoelectric Cooler 
wireless charger

产品功能 

Product Care & Precautions

产品保养和注意事项

产品使用说明

1. 本产品支持苹果 12/13/14/15/16/17 系列手机磁吸无线充电及其他手机无线充
电，最高充电功率可达 25W（MPP），内置半导体制冷片散热风扇,产品满载时
工作温度更低，体验感更丰富。

1. 为以便实现快速充电功能，请您选用 40W 或更大功率的适配器。
2. 支架上的手机无线充电位置带磁吸效果，内含强力磁铁，当磁吸手机靠近时，
自动吸合对位，完美发挥充电效率，充电更快更便捷。
3. 支持 DC9V~15V 的输入电压。
4. 默认模式：Qi2.2 25W高速无线充电模式（开启制冷及静音风扇）
5. 静音模式：常按按键3秒，完全靜音充電模式（关闭风扇，7.5W无线充电）
6. 电竞模式：连按两次按键，关闭无线充（保持制冷及静音风扇，暂停无线充电
）
7. 工作模式： LED 电源指示灯状态说明
- 待机状态：白灯上电长亮 3 秒之后熄灭
- 充电状态：蓝灯呼吸 10 秒之后熄灭
- 充满状态：白灯长亮 10 秒之后熄
- 报警状态：白灯 1Hz 闪烁
8. 本产品适宜工作温度在 -10℃~45℃之间，当处于高温环境中时，无线充电效
率会下降，在寒冷地区使用时，请确定环境温度高于 0℃，否则无线充电器有可
能无法正常工作。
9. 手机背面和无线充电器接触面之间不能有金属或磁性物质，否则会干扰到无线
充电器正常工作。
10. 在给手机充电过程中，无线充电器可能会有热量产生，属于正常现象。
11. 本产品属于电磁产品，请不要将磁卡，银行卡，带芯片的证件等接近无线充
，否则有可能使您的卡片和证件失效，同时请远离一切磁记录设备和精密仪器。
12. 本产品不具备防水性能，请远离一切液体物质。
13. 本产品不属于玩具产品，请避免 14 岁以下的孩子接触。
14. 长时间不使用本产品时，请将无线充电器断电并妥善保存。
15. 保持无线充电器的清洁，最大限度的延长无线充电器的使用寿命。 

Product Features

Product Instructions

1. This product supports magnetic wireless charging for iPhone 12/13/14/15 /16/17 
series and wireless charging for other mobile phones. The phone charging power is 
up to 25W（MPP）.It brings abundant charging experiences.
Built-in semiconductor cooling sheet cooling fan, lower operating temperature when 
the product is fully loaded

1. In order to realize the fast charging function, please choose 40W or higher power 
adapter. 
2. The wireless charging position of cell phone on the stand with magnetic effect, 
contains a strong magnet, when the magnetic cell phone is close to the automatic 
suction alignment, perfect play charging efficiency, charging faster and more 
convenient. 3.
3. Support DC9V~15V input voltage. 4.
4. Default mode: Qi2.2 25W high-speed wireless charging mode (with cooling and 
silent fan on).
5. Silent Mode: Press button normally for 3 seconds, completely silent charging mode 
(turn off fan, 7.5W wireless charging)
6. Gaming mode: press button twice in a row, turn off wireless charging (keep cooling 
and silent fan, pause wireless charging)
7. Working Mode: LED Power Indicator Status Description 
- Standby Status: White light powers on for 3 seconds and then goes out 
- Charging Status: Blue light breathes for 10 seconds and then goes out 
- Full Status: White light powers on for 10 seconds and then goes out 
- Alarm Status: White light flashes at 1Hz
8. This product is suitable for working temperature between -10℃~45℃, when in a 
high temperature environment, the wireless charging efficiency will be reduced, when 
using in cold areas, please make sure the ambient temperature is higher than 0℃, 
otherwise the wireless charger may not work properly.
9. There should be no metal or magnetic material between the back of the cell phone 
and the contact surface of the wireless charger, otherwise it will interfere with the 
normal operation of the wireless charger.
10. In the process of charging the cell phone, the wireless charger may generate heat, 
which is a normal phenomenon. 11.
11. This product belongs to electromagnetic products, please do not put magnetic 
cards, bank cards, documents with chips, etc. close to the wireless charger, otherwise 
it may make your cards and documents invalid, and please keep away from all 
magnetic recording equipment and precision instruments.
12. This product is not waterproof, please keep away from all liquid substances.
13. This product is not a toy product, please avoid children under 14 years old to 
touch it. 14.
14. When the product is not used for a long time, please disconnect the wireless 
charger and store it properly. 15.
15. Keep the wireless charger clean to maximize the life of the wireless charger.

规格参数

型号

输入

输出

工作温度

储存温度

尺寸

重量

Z110

25W (Max)

-10~45℃

-20~60℃

62 x 24.95mm

102g

9V    3A 12V    3A 15V    3A 

Specification
model number

importation

exports

operating temperature

Storage temperature

sizes

weights

Z110

25W (Max)

-10~45℃

-20~60℃

62 x 24.95mm

102g

9V     3A 12V    3A 15V    3A 

· Do not leave the product in a humid, extremely hot or cold place for a long time.
· It is normal for the device to warm up slightly during charging. If the device cannot 
be operated due to overheating, please stop charging immediately.
· Do not disassemble or modify the product privately, otherwise the body and 
internal components may malfunction resulting in fire or electric shock.
· When disposing of this product, follow the instructions of your local government for 
proper disposal.

· Avoid contact with liquids and high temperatures.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 
this device must accept any interference received, including interference that may 
cause undesired operation. 
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a 
Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are 
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, 
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different
from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
FCC Radiation Exposure Statement
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an 
uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with a 
minimum distance of 20 cm between the radiator and your body.

· 充电时设备略有升温属于正常现象，如因过热无法操作，请立即停止充电。
· 请勿私自拆卸或改装产品，否则机身和内部元件可能会发生故障导致起火或触
电
· 废弃本产品时，请遵循当地政府的指导正确废弃。

本设备符合美国联邦通信委员会（FCC）规则第 15 部分的要求。其操作需满足
以下两个条件：（1）本设备不得造成有害干扰；（2）本设备必须承受任何接收
到的干扰，包括可能导致非预期操作的干扰。
任何未经负责合规性的一方明确批准的更改或修改，都可能导致用户失去操作该
设备的权限。
注意：本设备经过测试，符合 FCC 规则第 15 部分中对 B 类数字设备的限制要
求。这些限制旨在为住宅环境中的设备提供合理保护，防止其受到有害干扰。本
设备会产生、使用并可能辐射射频能量，若不按照说明进行安装和使用，可能会
对无线电通信造成有害干扰。不过，无法保证在特定安装环境中一定不会发生干
扰。
如果本设备确实对无线电或电视接收造成了有害干扰（可通过关闭再打开设备来
判断），建议用户尝试通过以下一种或多种措施来解决干扰问题：
-- 调整接收天线的方向或位置。
-- 增大设备与接收器之间的距离。
-- 将设备连接到与接收器所在电路不同的电源插座上。
-- 咨询经销商或有经验的无线电 / 电视技术人员以获取帮助。
FCC 辐射暴露声明
本设备符合 FCC 为非受控环境设定的辐射暴露限制。安装和操作本设备时，辐
射源与人体之间的最小距离应保持 20 厘米。· 请避免接触液体和高温。

· 请勿将产品长时间放置在潮湿，极其高温或低温的地方。


